
Steinset Økteren Hytteforening 
 

Møtereferat  
 
Emne: Styremøte  Referanse:   

Møtedato: 2023-09-13 Leder:  Øystein Sørbø  

Klokkeslett: 1900-2100 Referent:  Øystein Sørbø 

Sted: Klubbhuset, Eiker O-lag  Utgivelsesdato:   

Deltakere: Øystein Sørbø (leder)  
Kaia Gunby Berger (kasserer) 
Jan-Aksel Svea (leder 
løypekomite) 
Ellef Rustan (leder veikomité) 
Hans R. Bakken (Varamedlem, 
Web-ansvarlig)  

Distribusjon:  Alle deltakere 
 

 
 

Sak Beskrivelse Ansvarlig 
Innkalling Godkjent Sekr. 

1 Referat fra forrige møte, godkjent. Alle 
2 Planlegging av dugnad 16. september 

Kjøpt 100 nye brøytestikker 
Rydding langs veien 
Hans Roar og Øystein tar med henger 
Jan Aksel sørger for grill og kull 

Alle 

3 Stivedlikehold i sommer 
Ryddet stier som allerede er merket 
«Merket» mot Styggeramsfjellet 
Sti til Stornatten er ikke tatt enda, mulig at dette blir gjort senere i 
høst 

Jan Aksel 

4 Årsberetning fra løypelaget (referat) 
Disse ble gjennomgått i møte. 
Innspill til styremøte er å dele årsberetning på FB siden. 
Vi bør fokusere på å oppfordre på FB og nettsiden til betaling for 
løypekjøring. 

Jan Aksel 

5 Oppsummering fra fellestur til Sevletunet 
Det var 14 som deltok. Det ble servert kaffe og lefse, og Gro Sevle 
fortalte om stedet, om bygningene og historien om Sevleguten. 
Avslutningsvis fikk vi omvisning i langloftet fra 1600-tallet. Et av få 
slike i landet. Med fyr på peisen i lun gammelstue ble det alt i alt 
et fint besøk. 

Torgrim 

6 Veivedlikehold 
Løfte vei på Rustanmyra, delt kostnad med Berven 
To stikkrenner nedsenket i veien mot Hamre/Redalen 
Forlengelse av stikkrenne ved trafo og oppfylling av terreng. 
5 gruslass kjørt på. 
Grusing m/komprimering av møteplassene langs økta blir utført i 
løpet av høsten. 

Ellef 



Foreløpig er det lånt 12000,- fra hytteforeningen. 2 hytte-eiere 
har ikke betalt enda. 

7 Planer og prioriteringer 2023 
Iddugnad knyttet til Kjentmannstur: 

- Arrangere en «fellestur» i stedet for kjentmannstur 
- Fellestur med kano til Sverigseter 
- Bygdetunet i Uvdal 

 

8 Planlegging av generalforsamling 
Dato: 8/11 kl. 19.00 
Sted: Klubbhuset til Eiker O-lag 
«copy/paste» fra forrige år 
 

 

9 Årsmøte i Nore og Uvdal Hytteforbund 
Spille inn til agendaen: 

- Dekning/bidrag til klopping 
 

 

10 Eventuelt 
 
Brøyteavtale 
Kaia og Ellef går i diskusjon for å endre avtalen, primært for å få en 
ny treårsavtale for 2023-2026. 
Målet er at det er inngått en ny avtale før årsmøte. 

 
 
Ellef 

 
 
Neste møte: avtales nærmer etter generalforsamlingen 
 
 

 
 

  

Øystein Sørbø 
Leder 

Kaia Gunby Berger 
Kasserer 

 

 

 
 

  

Ellef Rustan 
Leder veikomite 

Jan Aksel Svea 
Leder løypekomite 

Hans Roar Bakken 
Varamedlem, Webbansv. 

 

 


